
Oppstart Snøscooterløyper 
uttalelse: Som hytteeier i "gammelt" hytteområde i Inns statsallmenning  (mellom Breivatnet og 
Skillevatnet) har vi sterke motforestillinger i mot etablering av snøscootertraseer i området. Formålet 
vårt for etablering i et spredt hytteområde var å utøve hytte- og friluftsliv i fredelige og naturskjønne 
omgivelser. Dette mener vi blir kraftig forringet med scooterløyper rundt hyttene og i nærområdene. 
Den ene traseen som er tegnet inn mot svenskegrensa går for øvrig bare noen meter bortenfor 
hytteveggen. Dette vil føre til mye støy og ulemper for oss. Vi kan ikke skjønne at det er 
hensiktsmessig av Verdal kommune og godkjenne og utarbeide snøscooterløyper i det hele tatt i 
dette området da det med veldig stor sannsynlighet vil føre til et stort konfliktnivå mellom brukere av 
traseen og hytte- og friluftfolk/skigåere. Vi vil også henvise til høringsutalelse fra Inns 
hytteeierforenig. 
 
Vi vil med dette ta sterk avstand fra planene om opparbeidelse av snøscootertrase i området om 
håper de blir skrinlagt i hytteområdene. Vi håper at protestene våre blir hørt og at vi som er fredelige 
brukere av disse områdene fra før av blir tatt hensyn til. 
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